
 

 

 

Artikel 37 vragen PRO Gulpen-Wittem m.b.t. snoeien heggen rondom Hoeve Vernelsberg 

 

Gulpen, 4 februari 2019  

  

Aan het college van Burgemeester en Wethouders, 

 

Ons bereikte het bericht dat een aantal heggen rondom Hoeve Vernelsberg niet meer gesnoeid 

zullen worden vanwege het drastisch wél snoeien in de provinciale subsidie. Zie de foto van de 

mededeling hieromtrent onderaan de pagina. 

 

Wij hebben de volgende vragen aan u: 

 

1. Bent u op de hoogte van deze situatie en de achtergrond hiervan 

2. Zo ja, is hierover overleg geweest met de gemeente? 

3. Als de situatie werkelijk is zoals gesteld  wordt in de mededeling, kan de gemeente hierin dan 

een bemiddelende rol spelen? 

 

Voor de gemeente Gulpen-Wittem is het namelijk van wezenlijk belang dat het vijf-sterrenlandschap 

goed wordt onderhouden. Bovendien hecht zij er aan om dichtbij de burger te opereren.  

In afwachting van uw reactie tekent met vriendelijke groet, 

 

Fractie PRO Gulpen-Wittem, 

 

Jack Cremers 

René Nijssen 

Ineke van der Laan 

Sacha Vos  

Lodewijk Duyvendak 


